



Date: 25th December 2018

التاريخ: 25 ديسمبر 2018

Mr. / Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President & Chief Operations
Officer
Dubai Financial Market
Dubai-United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي-رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Results of the Eighth Board of Directors
Meeting (“BOD”) for 2018
of Drake & Scull International PJSC
(the “Company”)

نتائج اجتماع مجلس الإدارة الثامن لعام 2018
لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. (“الشركة”)

The Board of Directors of **Drake & Scull International PJSC** held the Eighth BOD meeting on Tuesday 25th December 2018 at 3:00 PM, and the results are as seen below:

عقد السادة أعضاء مجلس إدارة شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. اجتماع مجلس الإدارة الثامن في يوم الثلاثاء الموافق 25 ديسمبر 2018 الساعة الثالثة من بعد الظهر وتم الاتفاق على ما يلي:

1. The Board of Directors approved previous minutes of meeting.
2. The Board of Directors accepted the resignation of Mr. **Abdulla Atatreh** from his position as Chairman of the Board of Directors of the Company while remaining as a member of the Board of Directors of the Company. Subsequently, the Members of the Board of Directors agreed to replace Mr. **Abdulla Atatreh** by the current independent Board Member **Mr. Obaid bin**

1. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على محضر الاجتماع السابق.
2. وافق السادة الأعضاء على تنحي السيد/ عبد الله عطاطرة من منصبه كرئيس مجلس إدارة الشركة مع بقائه عضواً لمجلس إدارة الشركة. ووافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على ان يحل محله عضو مجلس الإدارة المستقل الحالي السيد/ عبيد بن طوق رئيساً لمجلس إدارة الشركة وتفويضه بالصلاحيات اللازمة.





Touq as Chairman of the Board of Directors of the Company and to authorize him with the necessary powers.

3. The Members of the Board of Directors approved the appointment of **Mr. Abdulla Al Matrooshi** as a new Board Member to complete the mandate of the resigned previous Member.
4. The Members of the Board of Directors approved resignation of Mr. **Yousef Al Mulla** as Group CEO. Until a replacement has been appointed the management of the company will be carried under the supervision of the Board of Directors.
5. The Board of Directors discussed the routine business of the Company.

3. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على تعيين السيد/ عبد الله المطروشي كعضو مجلس ادارة جديد ليكمل ولاية العضو السابق المستقيل.

4. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على استقالة السيد/ يوسف الملا من منصبه كرئيس تنفيذي للمجموعة، وحتى يتم تعيين بديل فإن إدارة الشركة ستستمر تحت إشراف مجلس الإدارة.

5. ناقش السادة أعضاء مجلس الادارة الاعمال الروتينية للشركة.

Obaid bin Touq
Chairman
Drake & Scull International PJSC

عبيد بن طوق
رئيس مجلس الإدارة
شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع.

